

《单词百科:reorganized是什么意思?reorganized怎么发音?reorganized的解释和用法》

英语单词reorganized是什么意思?reorganized怎么读?reorganized怎么发音?瑞鸿网为您整理了reorganized的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



reorganized怎么读

reorganized的读音:[ri: :g na zd]

reorganized的意思

1、v.改组,改编,整顿(reorganize的过去式和过去分词);

reorganized的近义词

- 1、alter vt.改变;更改;改建(房屋);(人)变老;
- 2、change vt. 改变,变更;交换,替换;兑换;换衣服(床单);
- 3、mobilize vt.调动;动员;组织,动员起来;
- 4、move around 走来走去;
- 5、rearrange vt.重新安排;重新布置;改变既定的(计划等);[化](分子)重排;

reorganized的反义词

1、disorganize vt.打乱...的步骤或安排;

reorganized的双语例句

1. Employees reorganized clothing bins and swept the floor.

超市员工整理衣物箱,打扫地板.

2. Classes will be reorganized after the first four weeks.

开学四个星期后要重新编班.

3. Yvonne had reorganized the kitchen, which was now orderly and gleaming.

伊冯娜重新布置了厨房,经她一整,现在一切井井有条到处铮明瓦亮.

4. Updated the TODO list and reorganized it a bit.

更新了TODO列表并重新组织了.

5. Congress of Vienna: (1814-15) Assembly that reorganized Europe after the Napoleonic Wars.

维也纳会议:(1814~1815)在拿破仑战争之后召开的改组欧洲的会议.

6. Information, together with individual, is exchanged when the population is reorganized.

通过种群重组实现子群间的个体与信息交流.

7. Founded in 1996 and was reorganized as Company Limited in 2001.

公司成立于1996年,并于2001年改制为股份有限公司.

- 8. Four thousand troops have been reorganized into a fighting force.
- 4,000名士兵被重组成为一支战斗部队。
- 9. We have also reorganized the chapters on financial planning and working capital management.

我们也重新组织了关于金融规划和营运资本管理的章.

10. The dynamic changes, of MT included: MT disaggregated into tubulin, and a flat-shaped microtubules-network was reorganized.

微管的动态变化包括解聚成微管蛋白及重组成扁平形微管网.

11. Call centres were reorganized, which made many posts at the department stores redundant.

对呼叫中心的重组, 也导致百货商店内许多人失业.

12. She reorganized the room.

她重新布置了房间.

13. In order to raise efficiency, the company needs to be reorganized.

为了提高工作效率,公司组织架构要重新调整.

14. The local people's militia should be reorganized in accordance with present conditions.

各地民兵,须按目前条件,重新组织.

15. Commercial groups are to be reorganized right after being dissolved.

商业团体经解散后,应即重新组织.

以上是瑞鸿网为您整理的reorganized怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于reorganized的用法、reorganized的释义、reorganized的相关详情请点击 :<u>https://dict.ruihongw.com/reorganized</u>